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来自 26 个国家和地区

的 1500 家展商

1500 exhibitors from 

26 countries and regions

来自 58 个国家和地区的

15 万人次专业观众

150,000 visitors from 

58 countries and regions
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展 会 概 况
Exhibition Overview

全球领先的铸造行业盛会
THE WORLD LEADING FOUNDRY EVENT

中国国际铸造博览会（Metal China）始创于 1987 年，是中国唯一一个由国家级行业协会主办的铸造类展会，得到各大铸造企业及

上下游行业的积极响应和大力支持，独具权威性、代表性、前瞻性和导向性，被誉为中国铸造行业发展的风向标。中国国际压铸工业展

览会（Diecasting China）以中国铸造协会经典品牌展“国际有色及特种铸造展览会”为基础，汇聚海内外压铸及上下游杰出企业而成，

全面展示压铸工艺、有色铸造及轻量化发展的新产品、新技术、新装备。

本届展会展出规模达 12 万平方米，汇集了全球 26 个国家和地区的 1500 余家企业参展，并辐射汽车、机床、工程机械等产业进行展示，

以望达到促进铸造及上下游融合发展的最佳效果。展会从生产实际出发进行划馆、布展、分区，装备馆大型装备数量和规格远超往年，

最大装备高达 13 米。墨西哥、波兰、德国、意大利、日本、韩国、土耳其等国际行业协会组成的国际展团为我们带来第一手的国际化资讯、

方案和产品。展会呈现出分别以大交通铸件、精密铸造技术、压铸智能化、半固态工艺供应链、挤压工艺、低压工艺、先进材料、高端装备、

环保设备为代表的 12 个特色展区和 7 个特色产业集群，带您领略细分领域的精品价值。4 天的展期内，我们还组织了百余项新品发布、

签约合作、论坛研讨等重磅活动，其中展商自主组织的占 70%。希望大家能够依托此次展会的开放平台，建立联系、深度合作、碰撞思维、

共进提升。

Founded in 1987, Metal China has developed into a world-renowned exhibition. Because of its professional and forward-looking, the 
exhibition has won the active participation of foundry enterprises and strong support from the upstream and downstream industry 
chain. Metal China & Diecasting China & Nonferrous is the witness and wind vane of the Chinese foundry industry and also the perfect 
platform for foundry and related enterprises to display and communicate.

The exhibition covers an area of 120,000sqm and gathers more than 1500 companies from 26 countries and regions around the world. It also radiates to industries such as 
automobiles, machine tools and construction machinery, aiming to achieve the best effect of promoting the integration of foundry and its upstream and downstream industries. The 
number and specifications of large-scale equipment far exceed previous years, with the maximum equipment display reaching up to 13 meters. The international pavilions from 
Mexico, Poland, Germany, Italy, Japan, South Korea, Türkiye, bring us first-hand information. The exhibition is also highlighted by 12 characteristic exhibition areas represented 
by large transportation castings, investment casting, giga die-casting, semi-solid process, extrusion, low-pressure, advanced materials, high-end and environmental protection 
equipment, and other 7 feature industry clusters. During the 4 exhibition days, there are more than 100 supporting activities such as seminars, new product release, cooperation 
signing ceremonies, among which 70% are independently organized by exhibitors. I hope all participants can rely on this platform to establish more connections, deepen cooperation, 
inspire ideas, and make greater achievements.

张立波
中国机械工业联合会副会长

中国铸造协会会长

Mr. Zhang Libo
Vice President of China Machinery Industry Federation

President of China Foundry Association
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Exhibitor Statistics

展 商 数 据

90%

90%

满足企业品牌宣传需要
fulfilled their objective in building brand 

awareness

对总体观众质量表示满意
were satisfied with the quality of visitors 

overall

对整体参展效果表示满意
felt that they benefited from their participation 

overall

表示将继续参加下届展会
will attend the next event

对观众的到访表示满意
were satisfied with acquiring new customers 

on-site

来自 26 个国家和地区

from 26 countries and regions
1500 家展商

1500 exhibitors

86%

95% 93%
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Comments from Exhibitors

展 商 评 语

“风向标”“晴雨表”“试金石”
Benchmark, Barometer, Touchstone

国际友人看展会
In the eyes of International Organizations and Medias

青岛新东机械有限公司
Qingdao Sinto Machinery Co., Ltd.

新东集团已经连续 22 届参加了铸博会，作为铸博会的老展商、老朋友，我们很高兴看到铸博会越来越好，国际性明显提升，确实体现了其行业风向标的地位。通过参展，我们在展示
新东先进的铸造设备、制造工艺和优质服务理念的同时，拉近了与全球客户之间的距离。

Sinto Group has participated in METAL CHINA for 22 consecutive years. As an long-time exhibitor and friend of the event, we are pleased to see that METAL CHINA is becoming 
better and better, with increased level of international, which truly demonstrates its position as a benchmark in the industry. By participating in the exhibition, we not only showcase 
our advanced foundry equipment, manufacturing processes, and high-quality services, but also bring ourselves closer to the global customers.

凯得力耐火材料、艾斯比永同昌（朝阳）膨润土
Calderys China Co., Ltd. and S&B Bentonite (Chaoyang) Co., Ltd.

进入中国市场几十年来，凯得力公司的规模和业务不断扩大，公司将铸博会作为公司品牌宣传、产品推广、商贸洽谈的重要平台。借助铸博会的权威平台，公司全面展示了全球领先的
耐火材料产品和解决方案，与现场观众增进了交流和互动，进一步提升了公司在中国铸造市场的品牌影响力，各项活动完美收官，参展收获颇丰。

In the decades since entering Chinese market, Calderys has continuously expanded its scale and business. The company regards METAL CHINA as an important platform for brand 
and product promotion, and business negotiation. Through METAL CHINA, Calderys showcases its globally leading refractory materials and solutions, enhances interaction with 
visitors, and further improves company brand in the Chinese foundry industry. All activities came to a perfect end with fruitful results.

西班牙铸造出口商协会 FUNDIGEX

Metal China 2024 对铸造行业和参展的西班牙公司来说是一个行业盛会。我们看到观众专业性和国际性都有所提高，展示了中国铸造业的巨大潜力。
作为西班牙铸造出口商协会，我们向您推荐中国国际铸造博览会 Metal China，特别是那些希望进入中国市场且为铸造行业提供服务、产品和设备的企业。参加展会仍然是帮助企业寻
找出路、打开市场的有效途径，对铸造行业来说，Metal China 就是一个证明。

The Metal China 2024 show was a great event for the foundry sector and for the Spanish companies exhibiting in the show. We see an increase in the professionalism of the visitors 
and in the quality of the participants which showcased  the great potential of the foundry sector in China. At Fundigex we recommend this event, especially to those companies 
that provide services, products and machinery for the foundry sector that want to make their way into the Chinese market.  In a world like the one we find ourselves in, in which it is 
increasingly difficult to find a way forward, fairs continue to be a very useful tool and Metal China is a clear example in the case of the foundry sector.

墨西哥压铸协会 World Diecasting Council

祝贺中国铸造协会举办了一届成功的、规模盛大的行业展会，首次参加铸博会 / 压铸展，很荣幸见证了中国铸造行业的发展成就，与很多中国企业建立了联系，他们将成为北美制造业
的潜在合作伙伴，我相信中国与墨西哥将迎来新的合作机遇，期待参加下一届铸博会 / 压铸展，2025 年 5 月天津见。

I want to congratulate all my colleagues of China Foundry Association for the great achievements of Chinese foundry industry. And all the people involved in the organization of Metal 
China/Diecasting China/Nonferrous for organizing such a large-scale and important event. We made a lot of commercial contacts and they will be new potential suppliers for North 
America. New opportunities for Mexico and China seems to be in the near future. I definitely will come back to attend the next session in May 2025, Tianjin.

德国《铸造星球》 Foundry-planet

Metal China/Diecasting China 已经确立了其作为国际铸造行业最重要展会平台之一的地位，汇集了全球铸造行业专家、创新产品和设备以及全球市场领导企业，是技术交流和展示
开创性解决方案的卓越平台。作为中国最大、最重要的铸造行业展览会，Metal China/Diecasting China 展示了行业的实力和进步，是全球铸造行业的风向标。展会在推动行业发展
与国际合作方面发挥了重要作用，为主办方成功举办出色的展览会表示赞赏。很荣幸能够见证 Metal China/Diecasting China 所展示的创新产品和先进技术，对于所有致力于塑造铸
造行业未来的人们来说，Metal China/Diecasting China 是您必须参加的行业盛会。2025 年天津见！

Metal China has firmly established itself as an essential event for the international foundry industry. Bringing together experts, innovations, and global market leaders, it serves as an 
exceptional platform for knowledge exchange and the presentation of pioneering solutions. As the largest and most significant trade fair of its kind in China, Metal China/Diecasting 
China is a beacon for professionals worldwide, showcasing the strength and progress of the industry. We greatly appreciate the vital role you play in fostering development and 
collaboration and commend your outstanding organization of this remarkable event. It is always a privilege to witness the innovation and expertise showcased at Metal China, and it 
remains a must-attend event for anyone committed to shaping the future of the foundry industry. See you in Tianjin 2025!
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Visitor Statistics

观 众 数 据

本届中国国际铸造博览会展出成效出乎意料、远超预期。中国铸造业近年来突飞猛进

的发展速度让我们震惊。

The visit to METAL CHINA was unexpected! We were very excited and also 
shocked at the rapid development of China’s foundry industry in recent years.

近年来，中国发展异常迅速，通过行业整合给高端企业提供了更大的上升空间，更好地稳固了中国铸造大国的地位，让世界各国的铸造相关企业更加瞩目于中国市场。

China has developed exceptionally rapid in recent years, it provided more space for high-end enterprises to rise through industry upgrading, which has better stabilized China's 
position as a leading foundry nation. Chinese foundry market has attracted more and more of the world attention.

我们不仅了解了行业前沿资讯，感受到中国铸造业蓬勃发展的活力，还达成了多个采

购意向，我们不虚此行。

We have got a lot of information, learned about the latest development of the 
foundry industry, and achieved multiple purchasing intentions.

Top 20 观众来源国家和地区 
Visiting Countries and Regions
韩国、印度、泰国、俄罗斯、日本、

马来西亚、中国台湾、印尼、越南、

伊朗、意大利、德国、中国香港、白

俄罗斯、西班牙、土耳其、巴西、哈

萨克斯坦、巴基斯坦、美国

Top 6 观众所在行业丨Visitor Industries
铸件生产 Casting (Ferrous)

铸造设备 Foundry equipment

有色铸件生产 Casting (Non-ferrous)

铸造原辅材料 Raw & auxiliary material

贸易相关 Trade organizations

铸造下游行业 User industry

观众满意度丨Visitor Satisfaction Outcomes

观众评语丨Comments from Visitors

Top 5 参观理由丨Reasons for Visit
寻找新产品和行业新趋势 Find new products, new trends of the industry

购买铸造设备或铸件产品 Purchase castings or equipment from China

建立贸易联系 Establish contacts with Chinese suppliers

寻求商务合作 Look for opportunities to cooperate with Chinese companies

学习新技术 Learn new technologies of the industry

来自 58 个国家和地区的 15 万人次专业观众

150,000 visitors from 58 countries and regions

66%

决策者或参与决策者
of the visitors are decision 

makers

展示产品满足参观及采购需求
satisfied that the exhibits met 

their product interest

满足参观体验
satisfied with their visit 

experience

继续参观 2025 年展会
will return to visit the 2025 

edition

有采购需求
visitors may buy or order 
products or technologies 

exhibited

展会凸显国际化、海外观众占比 21%
The international level is improved, with overseas 

visitors account for 21%

85%96%95%93%
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Concurrent Events

同 期 活 动

本届展会期间共举办了 100 余项同期活动，包括中国铸造协会年会、压铸暨有色铸

造轻量化论坛、行业形势报告会、新产品发布会、高端铸造装备技术论坛、先进铸造技术

专题讲座、企业战略合作签约仪式、铸件采购供应洽谈会，以及全展期铸造专家答疑、铸

造企业家对话、国际贸易供需对接、展商展品推介、优质铸件金奖、优质压铸件金奖、装

备创新奖等评选活动、最具吸引力展商评选等在内的形式多样的配套活动。其中，由展商

自主组织的活动占比 75%，真正实现了“主办搭台、企业唱戏”，以展商需求为导向，

以展为媒促交流、促合作、促发展的目的，不仅得到广大参展商的积极支持、大力参与，

还取得了会展联动、供需两旺的实际效果。

为推动铸造行业科技创新、提升行业整体工艺水平和质量水平、树立铸造行业品牌、落实铸造产业高质量发展，“优质铸件金奖”“优质压铸件金奖”“艺术铸品金奖”“铸造装

备创新奖”“全国铸造材料金鼎奖”“优质铸件金奖特别奖”评选工作是每届“铸博会”期间一项备受关注的活动，得到广大参展商的积极响应和大力支持，共有 200 余家企业的 260

余件展品参与申报。

More than 100 concurrent events were held during the exhibition, including China 
Foundry Association Annual Meeting, Die Casting & Nonferrous Casting and Lightweight 
Forum, Industry Situation Reports, New Product Release, Foundry Equipment and 
Technology Forum, Lectures, Strategic Cooperation Signing Ceremony, Matchmaking 
Programs, as well as expert Q&A, entrepreneur dialogue, product promotion, etc. Among 
them, 75% of the activities were independently organized by exhibitors, achieving the 
goal of “by the exhibitor, for the exhibitor”.

优质铸件金奖、优质压铸件金奖、装备创新奖评选活动 Awarding Ceremony for Best-in-Class Casting, Die-casting, Material and Equipment

“最具吸引力展商”评选活动 The Most Attractive Exhibitors Awarding

“最具吸引力展商”评选活

动力求评选出最受行业关注、最

具行业影响力、极具行业号召力

的代表性展商，获奖企业可以享

受从展前、展中到展后的一系列

增值服务，活动自举办以来，影

响力持续扩大，已成为铸博会 / 压

铸展的特色活动。
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组织机构 ORGANIZATIONAL STRUCTURES 
主办单位 Sponsor：中国铸造协会 China Foundry Association 
承办单位 Organizer：北京中铸世纪展览有限公司 Beijing Zhongzhu Century Exhibition Co., Ltd.
海外支持 Overseas supporting organizations：
German Mechanical Engineering Industry Association (VDMA)	 Russian Association of Foundrymen (RAF)  	
The Institute of Indian Foundrymen (IIF)			   Japan Foundry Society (JFS) 
Japan Die Casting Association (JDCA)			   Brazilian Foundry Association (ABIFA)
Korea Foundry Society (KFS)				    Polish Foundrymen's Association (STOP)  	
The European Foundry Association (CAEF)   			   World Diecasting Council 
Casting Exporters' Association of Spain (FUNDIGEX)  		  Thai Foundry Association (TFA)  	
South African Institute of Foundrymen (SAIF)			   Pakistan Foundry Association (PFA)   
Mongolian Metallurgical Association (MMA)                                      
Vietnam Foundry & Metalurgy Science and Techology Asoociation (VFMSTA)  
Federation of Malaysian Foundry & Engineering Industries Association (FOMFEIA)
Indonesian Association of Foundry Industries (APLINDO)

参展咨询 Contact us

中国铸造协会国际交流与展览部 

王   闯 18911227990（同微信）wangchuang@foundr y.com.cn  

陈海阔 13381183827（同微信）chenhaikuo@foundr y.com.cn 

张舒婷 13381183592（同微信）zhangshuting@foundr y.com.cn 

李蒙蒙 18911227983（同微信）limengmeng@foundr y.com.cn  

聂   飞 13331052837（同微信）niefei@foundr y.com.cn  

Website:  www.expochina.cn

扫码获取更多行业资讯中铸协视频号 扫码了解更多展会信息中铸协抖音:CFA_China

协办单位 Supporting organizations in China：

香港铸造业总会			   HongKong Foundry Association			 
苏州市压铸技术协会		  Suzhou Diecasting Association		
天津市铸锻行业协会		  Tianjin Casting and Forging Industry Association 
山东省铸造协会			   Shandong Foundry Association		
浙江省铸造行业协会		  Zhejiang Foundry Association		
河南省铸锻工业协会 		  Henan Casting and Forging Industry Association
山西省铸造行业协会		  Shanxi Foundry Association
湖南省铸造协会			   Hunan Foundry Association
湖北省铸造协会 			   Hubei Foundry Association
辽宁省铸锻行业协会		  Liaoning Casting and Forging Industry Association
河北省铸锻行业协会		  Hebei Casting and Forging Industry Association

安徽省铸造协会 			   Anhui Foundry Association
广东省铸造行业协会		  Guangdong Foundry Association
北京铸锻行业协会			   Beijing Casting and Forging Industry Association	
上海市铸造行业协会 		  Shanghai Foundry Association
重庆铸造行业协会			   Chongqing Foundry Association	
苏州市铸造协会			   Suzhou Foundry Association		
无锡铸造协会 			   Wuxi Foundry Association
常州市铸造协会			   Changzhou Foundry Association	      
宁波市铸造行业协会 		  Ningbo Foundry Association
青岛西海岸新区铸造机械制造协会	 Qingdao West Coast New Area Foundry Machinery 

Manufacturing Association

细分展品范围、产业链全覆盖

压铸合金及
辅助材料

压铸机
周边设备

压铸件

压铸模具及
工装夹具

压铸岛及专用机器人

压铸件后处理设备

低压铸造技
术与设备

重力铸造
技术与设备

差压、挤压及半固
态铸造技术与装备

压铸机Alloy & auxiliary 
material 

Peripheral 
equipment 

Gravity 
casting

 Low-pressure 
tech 

Die casting island 
& robot 

 Diff press, 
extrusion & 
semi-solid 

Die, jig & fixture
Die casting 

machine 

Die casting

Post treatment 

SUBDIVIDED EXHIBITS SCOPE，FULL COVERAGE OF INDUSTRIAL CHAIN

产业集群 
Industrial cluster 

仿真模拟软件

环保&安全

铸造用模具

机床 智能铸造

铸件

铸造材料创新体验区

检测设备

节能技术

其他相关铸造装备

机器人

Machine tool

Mould & die 

Simulation

Energy-saving tech 

MaterialInnovation zone 

Equipment

Testing

Other

Smart foundry 

Casting

Robot

Environmental & 
safety 

特色展区彰显行业前瞻性与导向性

把握行业风口，前瞻市场方向；Grasp and forecast market trends;

紧扣产业链，部署创新链；Stick to the industrial chain，deploy the innovation chain;

各类主题展区，特色鲜明、交相辉映。Themed exhibition areas with distinctive features.

FEATURED AREAS HIGHLIGHT THE FORWARD-LOOKING AND GUIDANCE OF THE INDUSTRY
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